

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/124 華僑大學校長保送計劃事宜

敬啟者:

華僑大學現正推行「2025 中文中學聯會校長保送計劃」。有關計劃的詳情請瀏覽以下連結: https://zsc.hqu.edu.cn/info/1079/7952.htm

申請資格	1.校內學習成績優良及平時綜合表現優異的應屆中六學生。
	2.在科技創新、社會服務、文藝、體育等方面有突出表現。
	3.2025 年 8 月或之前完成高中學業並取得高中畢業證書。
網上報名時間	2024年11月1日-12月10日(網上系統報名、填寫材料)。
現場確認時間	2024 年 12 月 1-10 日 (請先透過 WhatsApp: 25645133 預約上門確認時間,辦
	事處開放時間 9:00-12:00,14:00-18:00)。
現場確認地址	華僑大學董事會香港辦事處:北角英皇道 367-373 號上潤中心 19 樓 D 室(北
	角地鐵站B1出口左轉直行 280 米左右)。
面試安排	暫定 12 月中下旬,面試形式為網上視像或現場面試,以實際通知為准。
放榜時間	2025年3月在報名網站查詢預錄取結果及新生報到相關安排。
申請流程	1.在華僑大學招生信息網 (詳見網址: https://admissions.hqu.edu.cn/) 進行網上報
	名,準確填寫個人資料並列印報名表。
	2.攜帶以下報名資料前往華僑大學香港辦事處現場確認:
	(1)本校校長署名蓋章推薦信。
	(2)報名系統上完成報名後列印出的報名表。
	(3)身份證及回鄉證影印本。
	(4) 自薦書(不少於 300字,內容包括個人專長與興趣、求學過程、報讀華
	僑大學的原因、對選擇專業的認知、未來大學生涯的學習規劃等)。
	(5)中四與中五成績表影印本。
	(6)個人得獎或突出表現相關證明影印本。
	(7)報讀美術學、產品設計、視覺傳達設計專業者,需有相關證書或獎狀影
	印本,並準備作品在面試時展示;報讀音樂學、舞蹈學專業者,需要提供個
	人表演視頻作品(以電郵方式提交);報讀體育專業,須有相關證書或獎狀
	影印本。
	(8)報名費 550 元港幣(現場確認時以現金繳納)。



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

有意參與計劃的同學,請於 11 月 28 日或之前完成以上(2)-(7)項的手續,準備上述 材料交予張鎮良主任或黃邁晴老師,以便本校準備 第(1)項以讓合乎資格的同學完成整個 報名流程。如有查詢,請致電 2461 1555 與生涯規劃組張鎮良主任、廖禧瀅老師或黃邁晴老師 聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年十一月五日



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/124

Regarding the Huaqiao University President's Recommendation Scheme

Dear Parents,

Huaqiao University is currently implementing the "2025 Chinese Secondary School Association President's Recommendation Scheme." For details about the scheme, please visit the following link: https://zsc.hqu.edu.cn/info/1079/7952.htm

A 1: .:	
Application Qualifications	1. Current Form Six students with excellent academic performance and overall
Quanneations	outstanding conduct.
	2. Outstanding performance in areas such as technological innovation, community
	service, arts, and sports.
	3. Completion of high school studies and obtaining a high school diploma by August
	2025.
Online Application Period	November 1, 2024 - December 10, 2024 (online system registration and material
	submission).
On-site	December 1 - 10, 2024 (Please make an appointment via WhatsApp: 25645133 for
Confirmation	on-site confirmation. Office hours: 9:00-12:00, 14:00-18:00).
Period	
	Huaqiao University Hong Kong Office: Room D, 19th Floor, Shun Yuen Centre,
On-site	
Confirmation	367-373 King's Road, North Point (turn left at Exit B1 of North Point MTR Station and
Address	walk about 280 meters).
Interview Arrangements	Tentatively scheduled for December (mid to late December). The interview format will
	be either online video or in-person, subject to actual notice.
Results Announcement	Results of pre-admission will be available in March 2025 on the registration website,
	along with arrangements for new student enrollment.
Application Process	1. Register online at Huaqiao University Admissions Information Website (see the
	URL: https://admissions.hqu.edu.cn/) and accurately fill in personal information, then
	print the application form.
	2. Bring the following application materials to the Huaqiao University Hong Kong
	Office for on-site confirmation:
	- (1) A recommendation letter signed and stamped by the principal of our school.



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

- (2) The printed application form generated after completing the online registration.
- (3) Photocopies of identity card and home return permit.
- (4) A self-recommendation letter (at least 300 words, including personal strengths and interests, educational journey, reasons for applying to Huaqiao University, understanding of chosen major, and study plan for university life).
- (5) Photocopies of Form Four and Form Five report cards.
- (6) Photocopies of certificates for personal awards or outstanding achievements.
- (7) For applicants to the majors of Fine Arts, Product Design, or Visual Communication Design, relevant certificates or awards must be provided, and works must be prepared for display during the interview; for applicants to Music or Dance majors, a personal performance video must be submitted via email; for Sports majors, relevant certificates or awards must be provided.
- (8) Application fee of HKD 550 (to be paid in cash during on-site confirmation).

Students interested in participating in the scheme should complete items (2) to (7) above and prepare the required materials to be submitted to Mr. Cheung Chun Leung or Ms. Huang Mai Qing by November 28. This will allow our school to prepare item (1) for qualified students to complete the entire application process. For inquiries, please call 2461 1555 to contact Mr. Cheung Chun Leung, Ms. Lio Hei Ieng, or Ms. Huang Mai Qing from the Career Planning Team.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal